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ZAPISNIK 
S 22. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
22. sjednica VMO Belveder održana je 16. studenog  2021. (utorak) početkom u 16,00 
sati u prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO 
- Dragan Basta, zamjenik predsjednice VMO 
- Monika Jukić, član VMO 
- Kristijan Grunhut, član VMO 
- Zlatko Fumić, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 
 
Usvajanje zapisnika s 21. sjednice VMO Belvedera. 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila Predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 

DNEVNI RED 
1. Usvajanje Programa rada Vijeća MO za 2022. godinu i Financijskog plana za 
2022. godinu 
2. Usvajanje redoslijeda prioriteta za mala komunalna održavanja za 2022. godinu 
3. Dogovor vezan za doček Svetog Nikole 
4. Informacija vezana za program malonogometnog turnira 
Razno 
 
 

 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
Ad.1 
Predsjednica je prisutnim vijećnicima predložila Program rada Vijeća MO i Financijski plan za 2022. 
godinu koji su planirani u manjem obujmu od prethodnih godina, odnosno pretpostavlja se da zbog 
epidemioloških mjera neće biti moguće održati predstavu i druženje za Dane mjesnog odbora u 
lipnju. 
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Ostale tradicionalne aktivnosti, koje se održavaju krajem godine, planira se održati a to su 
malonogometni turnir te predstava i podjela darova povodom Sv. Nikole. 
U raspravi je obrazloženo da će se dio aktivnosti povodom Dana MO koje je moguće provesti na 
otvorenom u parku iznad Omladinskog igrališta održati. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog i usvaja Program rada za 2022. godinu 
Financijskog plana za 2022. godinu 
 
Ad.2 
Predsjednica je izvijestila prisutne o pristiglim obrađenim Prioritetima MO 2022. od strane stručnih 
službi koji su procijenili vrijednosti za svaki pojedini zahtjev. 
Nakon rasprave izabrane su stavke koje je Vijeće ocijenilo kao najhitnije za odraditi u okviru 
odobrenih sredstava iz proračuna. 
U nastavku je navedene lista. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno usvaja Prioritete MO za 2022. godinu. 
 
Ad.3 
Predsjednica je izvijestila prisutne da se ove godine zbog epidemioloških mjera neće održati 
predstava povodom Sv. Nikole ali će se organizirati podjela darova u prostorijama MO. Vijeće je u 
raspravi istaknulo da je s obzirom na pandemijske uvjete najbitnije da se aktivnost koje su 
namijenjene djeci održe. 
 
Zaključak: Vijeće prima informaciju na znanje. 
 
Ad.4 
Predsjednica je izvijestila prisutne da se ove godine zbog epidemioloških mjera neće održati 
malonogometni turnir koji se tradicionalno prethodnih deset godina organizirao u Centru za odgoj i 
obrazovanje uz sudjelovanje učenika iz još tri osnovne škole. 
 
Zaključak: Vijeće prima informaciju na znanje. 
 
Ad.Razno 
Predsjednica je izvijestila prisutne o dva pristigla zahtjeva građana. 
- Zahtjev za odnosi na prigovor za neovlaštenu gradnju garaža u zatvorenom dvorištu zgrada M. 

Albaharija 2,4,6 i 8 te Lj. Matešića 1,3 i 5. Isti zahtjev proslijeđen je građevinskoj inspekciji i u 
OGU za komunalni sustav te će Vijeće pratiti postupanje nadležnih službi. 

- Zahtjev se odnosi na radove na preuređenju poslovnog prostora u prizemlju M. Albaharija 6 b. 
Zahtjev je proslijeđen i nadležnim službama te će Vijeće pratiti postupanje nadležnih službi. 

 
Zaključak: Vijeće prima informacije na znanje. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 


